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«A Braval estem
compromesos a
aconseguir l'èxit
escolar amb joves de
més de 30 països»

Braval ha estat guardonat en els
VIII Premis Internacionals a la
Integració Professional dels
Joves que concedeix la
Fundació Novia Salcedo en la
categoria 'Entitat'. Oferim una
entrevista a Josep Masabeu,
president de Braval, amb
aquest motiu.



19/10/2018

Premi Novia Salcedo:Josep
Masabeu, Braval: “Esperamos que el
reconocimiento contribuya a una
mayor visibilidad del trabajo que
realizamos”

Formar i integrar joves és un dels
requisits que es valoren en una
entitat per a ser mereixedora dels
nostres Premis. Penses que
l'obtenció del mateix pot ajudar en
el futur a qui el rep?

Estem segurs que ens ajudarà. En
aquests 20 anys de Braval han passat
1.240 participants, de 30 països, que
parlen 10 llengües i professen 9
religions. 365 estan treballant amb
contracte, havent resolt tots els
tràmits legals i administratius. 14
han acabat els estudis universitaris.
Són ciutadans compromesos en el
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desenvolupament del nostre país. El
Premi Novia Salcedo que ara rebem
ens dóna un segell d'eficiència que
repercutirà en una millor
consideració de la nostra entitat
davant les empreses i institucions, i
facilitarà la integració professional
dels nostres joves.

Aquest any hem afegit una
categoria que premia les
administracions públiques. Estàs
d'acord en què la col·laboració
pública-privada afavoreix les
polítiques d'ocupació i inserció
dels joves? En concret, com ho vius
des de la teva organització?

Totalment d'acord en què la
col·laboració pública-privada
afavoreix les polítiques d'ocupació i
inserció dels joves. Però cada entitat
ha de desenvolupar la seva activitat
des del seu plantejament i amb les
seves pròpies estructures. Les
entitats solen tenir més flexibilitat



per adaptar-se a les necessitats —
constantement canviants dels joves,
mentre que l'actuació de
l'administració sol ser molt més
rígida.

Al Braval funcionem exclusivament
amb voluntariat. En un any
col·laboren 160 voluntaris de
diversos perfils (estudiants
universitaris i de formació
professional, professionals i jubilats)
que dediquen 15.000 hores
anualment a ajudar els altres. Tenim
ja voluntaris procedents dels joves
que havien participat en els
programes. Ells mateixos s'han
tornat solidaris. I estem en contacte
amb altres entitats —del barri i de
tota la ciutat—, diverses empreses, i
amb l'administració. D'aquesta
manera es creen sinergies que
beneficien als joves aconseguint la
seva inserció laboral.

https://www.braval.org/ca


Els joves, la dona, l'economia
verda, l'economia circular... són
àrees que valorem molt en la
Fundació Novia Salcedo. Opines
que són referències
imprescindibles en el bon
desenvolupament de les
organitzacions modernes?

Totes aquestes àrees es van imposant
progressivament en la societat. I
aquests aspectes intentem
transmetre'ls als joves que
freqüenten Braval mitjançant el
tracte personal amb el voluntariat.
Cada persona voluntària comença
realitzant una tasca que podríem
considerar simplement tècnica
(entrenar un equip esportiu, ajudar
en alguna matèria específica, etc.)
però en poc temps passa a convertir-
se en un referent positiu dels joves.

El fil conductor és la connexió entre
cada un dels participants amb un
voluntari, que es converteix en el seu



referent, i amb el temps es va
convertint en un amic.

Des de l'òptica de la teva
organització, Quin creus que seria
un dels requisits necessaris per a
impulsar l'ocupació juvenil?

Sens dubte, la formació i educació
dels joves. Per això a Braval estem
obstinats a aconseguir l'èxit escolar
amb joves de més de 30 països que
estan en situacions bastant
complicades. És el primer pas per
consolidar l'ascensor social.

Finalment, ¿Amb quin objectiu vas
acceptar presentar la teva
candidatura als Premis Novia
Salcedo?

En primer lloc vull agrair l'interès i
disponibilitat de Victòria Camps —
que va obtenir el Premi l'any passat
— per ser la nostra prescriptora en
aquesta ocasió.



Esperem que el reconeixement que
ara rebem contribueixi a una major
"visibilitat" de la feina que realitzem
nosaltres i moltes altres entitats
arreu del país en pro de la inserció
professional dels joves. Alhora és un
reconeixement al treball callat,
constant, de vegades molt sacrificat, i
tremendament eficaç de tot el
voluntariat.

A més ens facilitarà el contacte amb
altres empreses i entitats de
reconeguda eficàcia en la inserció
laboral dels joves, que ens permetrà
aprendre de les seves estratègies per
aplicar-les a Braval.

Fundación Novia Salcedo
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escolar-amb-joves-de-mes-de-30-paisos/
(14/05/2025)

https://opusdei.org/ca/article/a-braval-estem-compromesos-a-aconseguir-l-exit-escolar-amb-joves-de-mes-de-30-paisos/

	«A Braval estem compromesos a aconseguir l'èxit escolar amb joves de més de 30 països»

